

USER MANUAL ikon IK-W80N Smart watch 	First, the adaptation platform requirements  Android 4.2and above support  iOS 8.0and above support  Bluetooth BT4.0 Second, preparation before use For the first time, please make sure that the Hand Ring is fully charged. If the Hand Ring cannot be turned on, please charge the Hand Ring first. Third, APP download method Generally, you can download the Android app by search "HryFine" in the app market or scan the QR code, and the IOS version can download by scan the QR code 	Fourth, the use of binding • Press and hold the Hand Ring touch button to turn on the phone, please make sure the phone is Bluetooth enabled (Android needs to turn on GPS) • Open "APP" on the mobile phone - click the button on the front page, or go to the device interface to search for the device. After searching for the device, select the MAC string that matches the Hand Ring. • Click the MAC address that matches the bracelet and click Connect, it will show that the connection is successful. Five, Hand Ring operation • After the bracelet is successfully connected, it will automatically synchronize the date and time of the phone. • APP can synchronize the movement data of the bracelet, such as: heart rate, blood pressure, pedometer, sleep and other data. • Long press on the homepage to switch the dial style, short press to switch the function of the bracelet	• Function list: homepage, pedometer, heart rate measurement, exercise mode, information, sleep, and settings. Sixth, the function list • Home page: display time, date, battery and other information. • Step counting: display the number of steps, completed status, distance walked and calories of the day. The data will be cleared at 00.00 in the morning, and the historical steps can be viewed in the APP. • Sports mode: running, skipping rope, sit-ups. • Information: In the information interface, you can see the message push and the display of the message content. • Sleep detection: Wear the bracelet to fall asleep, the bracelet will record the length of sleep, deep sleep, light sleep and waking time, you can view the details of your sleep data on the APP side, and you can also set the sleep detection time range.	• Set long press 1.Camera: It needs to be connected to the APP. Turning on the remote camera phone will turn on the camera, shaking the bracelet phone will take pictures, and exiting the remote camera phone will also exit the camera. 2.Mobile phone search: When the app is connected, enter the mobile phone search function and press the icon and the phone will emit a ringtone reminder. 3.Bluetooth music: When the APP is connected, the music on the phone can be controlled to pause, play, previous song, next song 4.Weather: Display the current weather temperature in degrees, synchronized with the APP. 5.QR code: Scan the QR code to download the APP (you can view the MAC address of the current device). 6.Restore factory settings: reset your bracelet device, all bracelet information will be cleared. 7.Shutdown item: Long press on the shutdown interface to shut down, after shutting down, long press the touch key to turn on.
---	--	--	---	---

أولاً ، متطلبات منصة التكيّف  دعم اي او اس 8.0 وما فوق  دعم اي او اس 8.0 وما فوق  بلوتوث بي بي 4.0 ثانياً، التحضير قبل الاستخدام أولاً مرة ، يرجى التأكّد من أنّ حلقة اليد مشحونة بالكامل. إذا تعاد تنشغيل حلقة اليد، يخرجى شمن حلقة اليد أولاً ثالثاً، طريقة تنزيل التطبيق في سوق "HryFine" بشكل عامه يمكنك تنزيل تطبيق أندرويد عن طريق البحث عن التطبيقات أو مسح رمز الاستجابة السريعة، ويمكن تنزيل إصدار اي او اس عن طريق مسح رمز الاستجابة السريعة 	رابعاً ، استخدام الربط اضغط مع الاستمرار على زر لمس حلقة اليد لتنشغيل الهاتف، يرجى التأكّد من أنّ الهاتف (GPS) مزود ببلوتوث (يحتاج أندرويد إلى تنشغيل جي بي اى اس) على الهاتف الموصول - انقر فوق الزر الموجود في الصفحة الأولى، أو انتقل "APP" افتح إلى واجهة الجهاز للبحث عن الجهاز. بعد البحث عن الجهاز ، حدد سلسلة "مالك" المتطابقة لحلقة اليد انقر فوق عنوان "مالك" المتطابق للسوار وانقر فوق اتصال، وسيظهر أنّ الاتصال ناجح خامساً، عملية حلقة اليد بعد توصيل السوار بنجاح، سيقوم تلقائياً بمزامنة تاريخ ووقت الهاتف يمكن للتطبيق مزامنة بيانات حركة السوار، مثل: معدل ضربات القلب وضغط الدم وعدد الخطوات والوزن وغيرها من البيانات اضغط لفترة طويلة على الصفحة الرئيسية لتبديل نمط الاتصال ، اضغط لفترة قصيرة لتبديل وظيفة السوار قائمة الوظائف: الصفحة الرئيسية، عداد الخطى، قياس معدل ضربات القلب، وضع التدريب، المعلومات، اليوم، والإعدادات	سادساً، قائمة الوظائف الصفحة الرئيسية: تعرض الوقت والتاريخ والبطارية ومعلومات أخرى عد الخطوات: تعرض عدد الخطوات والحالة المكتملة والمسافة المقطوعة والسرعات الحرارية في اليوم سيتم مسح البيانات في الساعة (00:00 صباحاً ، ويمكن الإطلاع على الخطوات التاريخية في التطبيق قياس معدل ضربات القلب: عندما يتم تحويل الوظيفة إلى واجهة معدل ضربات القلب، سيتم قياس معدل ضربات القلب (ضغط الدم والكسجين الدم) تلقائياً بعد اكتمال القياس ، وسيتم عرض النتيجة وتمثيلها على التطبيق الوضع الرياضي: العري ، ونمط الحمل ، وتمارين الجولف المعلومات: في واجهة المعلومات، يمكنك رؤية نغ الرسالة وعرض محتوى الرسالة اكتشاف النوم: ارثك السوار للزوم، وسيحصل السوار مدة النوم، والوزن المعنى، واليوم الخفيف ووقت الاستيقاظ، ويمكنك عرض تفاصيل بيانات نومك على جانب التطبيق، ويمكنك أيضاً ضبط اكتشاف النوم الطاقى الزمنى	إضببط الضغط لفترة طويلة للدخول. 1. الكاميرا: يجب أن تكون متصلاً بالتطبيق. سيؤدي تشغيل هاتف الكاميرا عن بُعد إلى تشغيل الكاميرا ، وسيؤدي اعتراض الهاتف المزود بسوار إلى التقط الصور، كما سيؤدي الخروج من هاتف الكاميرا عن بُعد إلى الخروج من الكاميرا 2. بحث الهاتف الموصول: عندما يكون التطبيق متصلاً ، أدخل وظيفة البحث عن الهاتف الموصول واضغط على الأيقونة وسيصدر الهاتف نغمة وأيقن لتذكير 3. موسيقى البلوتوث: عند توصيل التطبيق، يمكن التحكم في الموسيقى الموجودة على الهاتف للإيقاف المؤقت والتنشيط والأغنية السابقة والأغنية التالية 4. الطقس: اعرض درجة حرارة الطقس الحالية بالدرجات ، مزامنة مع التطبيق 5. رمز الاستجابة السريعة: امسح رمز الاستجابة السريعة لتنزيل التطبيق (يمكنك عرض (عنوان مالك الجهاز الحالي 6. استعادة الإعدادات: (استعادة ضبط جهاز السوار الخاص بك ، سيتم مسح جميع معلومات السوار 7. بد إيقاف التشغيل: اضغط لفترة طويلة على واجهة إيقاف التشغيل للإغلاق ، بعد الإغلاق ، اضغط لفترة طويلة على مفتاح التمس لتفعيله
---	---	--	--

مدخيتسم لي ليد

ikon

IK-W80N

ةيكذ ةخاس

